

<b>Zauberreigen</b> DE 409090333414 <i>Sch.</i>	E.H. Rheinklang <i>F.</i>	E.H. Gribaldi St.Pr.,Pr.u.E.St. Rheinnau	v. Kostolany v. Partout	Fam.: S15A1 Ilawa  Z.: Beate Heise Klosterweg 33 83370 Seeon
	Pr.St. Zauberglück <i>Sch.</i>	Interconti St.Pr.,Pr.u.E.St. Zaubermelodie III	v. Consul v. Tambour	
	<b>Lord Luciano</b> <i>Db.</i>	Enrico Caruso Lily of the valley	v. Mahagoni v. Unkenruf	
<b>Ipanema</b> DE 409090322710 <i>Sch.</i>	Pr.u.E.St. Ilias II <i>Sch.</i>	E.H. Itaxerxes Ijssel	v. Tenor v. Neuquen xx	B.: Wolfgang u. Beate Heise Klosterweg 33 83370 Seeon MwSt. / TAX 10,7%
	<b>Lord Luciano</b> <i>Db.</i>	Enrico Caruso Lily of the valley	v. Mahagoni v. Unkenruf	
	Pr.u.E.St. Ilias II <i>Sch.</i>	E.H. Itaxerxes Ijssel	v. Tenor v. Neuquen xx	

## Maße und Bewertung der Mütter:

Ipanema	165 - 20,5	8,0/ 7,0/ 7,0/ 8,0/ 7,5/ 7,5/ 8,0	(Z) SLP 7,76
Ilias II	170/198/20,0	9,0/ 7,0/ 7,0/ 9,0/ 8,0	(Z) SLP Sport
Zauberglück	166 - 20,0	9,0/ 7,5/ 7,0/ 7,5/ 8,0/ 7,5/ 8,0	(Z) SLP 7,18

Indira ist ein begehrswertes Unikat, denn sie vereint traumschönen Style und Aufsehen erregende Bewegungsdynamik mit einer Topgenetik. Mit Gribaldi, Partout und Lord Luciano verbinden sich internationale Grand-Prix-Stars. Die zweite Mutter errang mit Hexe Wallner Erfolge in schweren Dressurprüfungen, ihr gekörter Sohn Idamantes mit Anna Merveldt in internationalen S-Dressurkonkurrenzen. Zum Stamm, der in der angloarabischen Zucht des polnischen Hauptgestüts Racot wurzelt, zählen der S-Dressurhengst Ictenos (Anky van Grunsven) und der ATA-Leistungsvererber Impressionist.

*Indira is unique and most desirable as she boasts beautiful style, spectacularly dynamic movement and exceptional bloodlines. Her breeding combines the international Grand Prix stars Gribaldi, Partout and Lord Luciano. Her second dam was a successful S dressage horse with Hexe Wallner, her graded son Idamantes boasts international S level results in dressage with Anna Merveldt. The mare family originating from Anglo Arabian roots at Racot main stud in Poland has also produced the S dressage stallion Ictenos (Anky van Grunsven) and the ATA performance sire Impressionist.*